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ANONYMIZOVANÝ Zápis z jednání kontrolního výboru č. 17  

ze dne 30. 8. 2021 

Místo zasedání: restaurace Adélka  

Přítomni dle prezenční listiny: Antonín Grmela, Pavel Schweidler,  Ondřej 

Ryšánek, Roman Trávníček, Stanislav Musil, 

Hosté: Lukáš Peška 

Omluven:  -  

Jednání vedl Antonín Grmela. Kontrolní výbor byl usnášení schopný. 

Splněná ustanovení 

Jaký je stav s vypracováním plánu rozvoje obce? 

Hotovo. 

 

Ustanovení v realizaci 

 

 Vlhkost v budově MŠ   

Monitoruje se.  

 

Kompostéry. 

Kompostéry by měly být asi koncem září. 

WiFi v sokolovně a hasičce.  

Komponenty pro dokončení sokolovny stále nejsou k dispozici. Heslo k WiFi za 

hasičkou je zveřejněno. 

Pozemky ŘSD u dálnice. 

Je v řešení. 

 

Komunikace s odborem dopravy a SUS ohledně parkování u Dreposu? 

Došlo k částečnému odklonu nákladních aut mimo obec po cestě do Radslavic. 

Parkování u Dreposu je v řešení. 

Podepsána smlouva s rybáři o Marchance? 

Návrh smlouvy byl odeslán rybářům. Zatím bez odezvy. 

Byl osloven spolek Mokřady ohledně vodního prvku v Melicích? 

Ano, hned v červnu po zastupitelstvu. Nemají čas a že se k nám na konzultaci 

dostanou někdy v prosinci/lednu.  
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Návrh usnesení č. 224/21 Z 17 Zastupitelstvo obce Pustiměř u k l á d á starostovi 

vést s církví další jednání ve věci užívání pohřebiště v Pustiměři a to za účelem 

uzavření smlouvy o výpůjčce, která by reflektovala rovněž návrhy obce Pustiměř. 

Upravená smlouva byla odeslána, zatím bez reakce. 

 

Dětské prvky na hřiště ve sportovním areálu a do dolní školky s dotací. Do 

sportovního areálu by měl být doplněn také malý lezecký balvan, dále šplhací 

sestava, posilovací stroje. Instalace prvků má být hotova do konce září.  

 Akce dál probíhá. Dokončuje se spodní školka. 

Usnesení 834/21 R 58 

Podle čeho se určil rozsah rekonstruovaných chodníků u hřiště, a zda se v 

případě prodloužení ke státní počítá i s budováním veřejného osvětlení. 

Jak je na tom budování propojovacího chodníku Zelenohorská - Konečná v nové 

zástavbě a jak se bude řešit napojení nové zástavby k obci kolem Musilového a dál 

(chodník, veř. Osvětlení)? 

Je to ve fázi projektování. 

Usnesení 844/21 R59 

Žádost o stavební povolení na výstavbu bytových domů v části obce určené pro 

domy rodinné.  

Na odpověď obce zatím reakce nepřišla. Doporučujeme sledovat a v případě vydání 

stavebního povolení se odvolat ke Krajskému úřadu. 

Byl stavebníkem vznesen nějaký požadavek na uplatnění odpovědnosti za škodu 

způsobenou vytopením pozemku kolem domu pod překopem spodní ulice Konečná? 

Překop byl povolen, byla svolena vhodnější varianta. Překop zapraví stavebník. 

ad 3)   Nesplněná ustanovení 

 
ad 4)   Různé – projednali jsme stav následujících bodů: 

 

Příští schůzky kontrolního výboru proběhnou vždy v pondělí v týdnu před ZO  

v 17h na OÚ.  

Schůze začala a skončila: 18.00 a 19:30. 

Zápis: Antonín Grmela 

Přečetl a s obsahem souhlasí:   …………………………………………………… 

           předseda /člen výboru pověřený řízením/  
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Upravená verze dokumentu z důvodu dodržení přiměřenosti rozsahu zveřejňovaných osobních údajů  

podle Nařízení Evropského parlamentu a Rady (EU) 2016/679 ze dne 27. 4. 2016 o ochraně fyzických  

osob v souvislosti se zpracováním osobních údajů a volném pohybu těchto údajů a o zrušení  

směrnice 95/46/ES (nařízení GDPR). 

 


